

DECLARATION OF REACH COMPLIANCE

REACH 符合性声明

Issue's Name and Address
Company Name: Mornsun Guangzhou Science & Technology Co., Ltd. 公司名称: 广州金升阳科技有限公司
Address: No.8 Nanyun 4th Road, Huangpu District, Guangzhou, China 公司地址: 广州市黄埔区南云四路 8 号

The module power supply and other products produced by Mornsun Guangzhou Science & Technology Co., Ltd., except for some products with lead content more than 0.1%, all other products comply with the EU EC/1907/2006 "Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals" Regulations (referred to as REACH Regulations) requirements, and meet the requirements of 219 substances in the Candidate List of Substances of Very High Concern (SVHC).

Our company solemnly promises that the lead content in the products shipped each year is far less than 1 ton, and there is no need to notify the European Chemicals Agency (ECHA). Please rest assured to use it.

广州金升阳科技有限公司生产的模块电源及其他产品，除部分产品中某些物料含铅量大于 0.1% 外，其他产品均满足欧盟 EC/1907/2006 《关于化学品注册、评估、授权和限制的法规》（简称 REACH 法规）及高关注物质（SVHC）候选清单中 219 项物质的要求。

我司郑重承诺，每年出货的产品中含铅量远小于 1 吨，无需向欧盟化学品管理局（ECHA）通报，请贵公司放心使用。

Authorized signature 公司授权宣告人签章：

The undersigned hereby certifies that he/she is the authorized representative of the Issuer with whole power to execute this Certification of Compliance on behalf of Issuer.

Full Name in Print 全名	雷虹 Lei Hong
Title 职称	质量部经理 QA Manager
Signature 签章	
Telephone & Email 电话	+86(20)62878800
Data of Issue 日期	2021-7-16